



二技-印尼2+i產學合作國際專班獎助學金 Scholarships and financial assistance for Indonesian 2+i Program (2-year Bachelor)

• 入學助學金：

- 新生完成註冊者，第一學期每人新台幣1萬5千元(約美金500元)。
- 第一學期學業及格且遵守學校規定，經本校審查通過者，第二學期每人新台幣1萬5千元(約美金500元)。

• Admission Stipend:

- Stipend of 15,000 NTD (about 500 USD) will be given to new students that have completed registration.
- Students who successfully pass all the subjects in the last semester and conform to the school rules will get another stipend of 15,000 NTD (about 500 USD) in the second semester.

• 學費獎學金：

- 第一學期免收學雜費。
- 前一學期學業及格且遵守學校規定，經本校審查通過者，第二學期免收學雜費，第三學期學雜費減半。

• Tuition Scholarship:

- 100% waived for the first semester.
- If students successfully pass all the subjects in the last semester and conform to the school rules, tuition will be 100% waived for the second semester; 50% waived for the third semester.

Note : All prices mentioned above are subject to change according to the current exchange rate.



四技-產學合作國際專班獎助學金 Scholarships and financial assistance for Industry-academia Collaboration Program (4-year Bachelor)

• 入學助學金：

- 新生完成註冊者，第一學期每人新台幣2萬元(約美金667元)。
- 第一學期學業及格且遵守學校規定，經本校審查通過者，第二學期每人新台幣2萬元(約美金667元)。

• Admission Stipend:

- Stipend of 20,000 NTD (about 667 USD) will be given to new students that have completed registration.
- Students who successfully pass all the subjects in the last semester and conform to the school rules will get another stipend of 20,000 NTD (about 667 USD) in the second semester.

• 學費獎學金：

- 第一學期免收學雜費。
- 前一學期學業及格且遵守學校規定，經本校審查通過者，第二學期至第四學期免收學雜費，共減免4學期。

• Full Scholarship:

- 100% waived for the first semester.
- If students successfully pass all the subjects in the last semester and conform to the school rules, tuition will be 100% waived from the second to the fourth semester. (Total exemption for 4 semesters)

Note : All prices mentioned are subject to change according to the current exchange rate.